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75 22/03/10 Llicència obra major 20/09 O.M. Jose Miguel Fores Salvador

76 25/03/10 Subvenció Institut Valencià de la Música-Cicle Audicions

77 26/03/10 Llicències obres menors exptes. 32/2010, 33/2010, 34/2010, 35/2010, 36/2010 y 37/2010

78 26-0310 Aprovació 6a Certificació obra FEIL. Renovació serveis Casc Antic

79 26/03/10 Aprovació 7a Certificació obra FEIL. Renovació serveis Casc Antic

80 28/03/10 Autorització connexió d’aigua i clavegueram, Catherine Pallu

81 30/03/10 Autorització a SEPAM operacions tancament 2009

I el Sr. Alcalde informe al ple dels següents assumptes:

1/ El Sr. Alcalde cedeix   la paraula al Sr. Viol el qual llig el 
següent informe:

Voldria deixar cIar l’assumpte que la regidora Cristina Orient 
va comentar en el ple passat de 25 de gener de 2010 en 
l’apartat de precs i preguntes. 

No es tractava ni d’un prec ni d’una pregunta sinó d’un acu-
sació malintencionada i sense fonament de cara a la meua 
persona. La Sra. Cristina Orient m’acusava d’haver-me gas-
tat, a càrrec de l’Ajuntament, en un dinar, la quantitat de 
48.391 pessetes, l’any 1999. Aquest dinar, segons ella, es 
va celebrar al Restaurant Can Roig d’Alcossebre i comenta 
que vam ser jo i Gema Torres (a aleshores alcaldessa del 
poble) els que vam disfrutar d’aquest dinar. 

En aquest ple ja li vaig comentar que jo no havia anat mai a 
menjar, a càrrec de l’Ajuntament a aquest Restaurant. Ella 
va insistir en el fet que si, i va comentar que al full que sos-
tenia en la ma ho ficava. Aquell full, segons ella, era la còpia 
de la comptabilitat de l’Ajuntament. Al demanar-li que me’l 
deixara per comprovar la referencia d’ordenació del paga-
ment i així poder buscar la factura en qüestió es va negar, i 
em va dir que la buscara a l’Ajuntament. 

A tot allò el Sr. Miguel Zaragozà va comentar que en el do-
cument que ensenyava la Sra. Cristina Orient ho ficava (el 
que jo m’havia gastat eixes pessetes en un dinar) i inclús va 
dir que nosaltres, el JNP, volíem fer creure a la gent que els 
regidors del PP estaven boixos per afirmar aquestes coses. 
M’imagine que aquesta acusació que va fer la Sra. Cristina 
Orient volia que fora una justificació que excusara les seues 
despeses gastronòmiques quan era regidora d’aquest Ajun-
tament. Es allò que diuen el xiquets de: “fulanito ha trencat 
un vidre. Si, però tu també en vas trencar un, un dia. I així 
queda perdonada la malesa. Puis bé, li he de dir a la Sra. 
Cristina que allò no justifica res i que una altra vegada el PP 
ha faltat a la veritat a l’acusar-me d’una cosa que no vaig fer. 
He recollit informació sobre aquest assumpte i he aconse-
guit en els arxius d’aquest Ajuntament els documents que 
acrediten que tot el que ha dit la Sra. Cristina Orient, i que 
ha confirmat el Sr. Miguel Zaragozà, sobre aquest assumpte 
i sobre la meua persona es total ment fals. 

En la fulla que la Sra. Cristina Orient va ensenyar, sense 
soltar de la ma, en el ple passat i que segons ella deia que 
jo vaig anar a dinar a aquest restaurant i a càrrec de l’Ajun-
tament, podem comprovar que el que fica realment es: 
48.391 “A Restaurante Can Roig por comida de despedida 
de la Corporación saliente”. No veig en cap lloc el nom de 
Gustavo Viol. Ara comprenc perquè la Sra. Orient no volia 
deixar-me veure el document que mantenia apretat en la 
seua ma. És evident, si me’l deixava es delatava automàti-
cament. Deguera pensar que aquest tema se m’oblidaria i la 
seua mentira quedaria impune. També he buscat la factura 
i, amés li he preguntat al Secretari qui va anar a eixe dinar. 
Ell m’ha confirmat que reialment va anar tota la corporació 
que acabava la legislatura 1995-1999 (entre els que es tro-
bava la Sr. Gema Torres perquè, com he dit abans era regi-
dora i als pocs dies passava a ser Alcaldessa 1999-2003) i 
també ell, per això 10 persones, 9 regidors i el secretari de 
l’Ajuntament. 

Li recorde a la Sra. Cristina i al Sr. Miguel que jo vaig entrar 
en la legislatura 1999-2003 i era “la corporación entrante”, 
no la saliente. Més barrio Sesamo els recomane a estos 
regidors, a veure si deprenen el que és saliente i entrante. 
O millor, el que cal demanar-los es més ètica i menys viure 
en la mentira constant i intentar enganyar a la gent, perquè 
açò és un exemple clar de com aquests regidors utilitzen 
totes les artimanyes que poden per confondre a la gent i 
treure rèdit electoral. Ara voldria que la Sra. Cristina Orient 
és disculpara per aquesta acusació que va fer i que és to-
talment falsa.

El Sr. Alcalde crida a l’orde per primera vegada a la Sra. 
Orient Julián i al Sr. Zaragozà Julián

El Sr. Alcalde continua amb els informes:

2/ Ja fa cosa d’un mes que s’estan fent obres a la carrete-
ra d’Alcalà. Les obres consistissen en ampliar les cunetes 
i formigonar-les per que puguen passar millor dos vehicles 
pesats. També s’amplien algunes revoltes, per a lo que  els 
propietaris dels terrenys limítrofs han donat uns metres de 
terra. Agrair a estos propietaris la seua col·laboració desin-
teressada i a la Conselleria d’Infraestructures per fer el man-
teniment de la carretera a Alcalà

3/ L’Institut de Sant Mateu ens va cridar fa dos mesos, per 
saber si voldríem tutelar algun dels seus alumnes per que 
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